江苏省仪征中学2020-2021学年度第一学期高三英语学科导学单
M10U3 Reading  Aids today      授课时间：10月10日      命制人：万碧云   审核人：高志玉
一. 课前自主学习：
参考3500词汇手册和英语课本完成重要词汇预习和句型结构的理解
基础自检：参考3500词汇手册和字典完成词义搭配及短语快译
二．课中目标预设：
1. 学生阅读课文并进行相应思考，理解文章所表达的深层含义。
2. 了解艾滋病的基本情况，传播途径以及国内国际方面对此所做出的努力。
3. 了解艾滋病的危害，树立保护自己的意识；增强社会责任意识，关爱他人，不歧视艾滋病人，正确认识和对待艾滋病患者。
三．重难点化解：
1. Contrary to what many people think, HIV cannot be spread through mosquitoes, a cough or sneeze, or by merely touching someone with Aids.
2. According to the WHO, more than 4 million children have died of Aids, and more than 15 million children have lost their parents to Aids. 
3. Dr David Ho, a Chinese-American Aids expert, has devoted himself to bringing up-to-date technology and
international attention to China’s Aids problem. 
4. The number of children losing both parents to Aids is also expected to rise.
5. He believes that education as well as medical treatment is the key to stopping the disease in the future.
6. If everyone in the world spent just a penny on it, we could make a really big difference!
三．课堂巩固： 13期报纸B版
四．达标检测：老师课堂默写单词、短语和相关句型检查教学效果
五．拓展提升：赢在阅读24
六．课后巩固训练：教师编写的练习
七． 反思感悟：______________________________________________________________________________
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